

Protokoll Trafikgruppens möte 2018-05-24

Närvarande: Ingvar Gustafsson, Jahn Östberg, Bernt Bergkvist, Kalle Karlsson

1. Det diskuterades kring kommunens skrivningar om att det ska bildas vägföreningar i de olika byarna. Jahn fick i uppgift att ta kontakt med Sjöberg/Lindholm för att få till en träff under augusti angående detta. Information på månadsträff om detta bör hållas
2. Rondellfrågan vid riksvägen borde drivas vidare av kommunen. Stig Sjöholm som sitter i SPF:s distriktsstyrelse kanske vore rätt man att kontakta.
3. Vi ska kanske ordna studiecirklar om ex. Beteende i trafiken, Rondellkörning i Sparbanksrondellen, Trafikmiljön för äldre.
Bernt är beredd att hålla i studiecirkeln.
Jag skickar detta protokoll till Leif Arnesson som håller i informationen om studiecirklar i SPF.
4. Vi behöver kanske en ruta om trafik på hemsidan ?
Exempelvis nya vägmärken.

Vid protokollet

Ingvar Gustafsson